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Bestyrelsesmøde torsdag den 14. september 2017 

Referat: 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
godkendt 
 

2. Opfølgning på referat fra sidste møde  

Intet aktuelt at følge op på 
 

3. Orientering fra formanden 
Opdatering på småting herunder arrangement med havhaverne 
 

4. Status på udlejning af hus  
Har fungeret vel og omfanget tilpas. 
Rengøring har fungeret fint. 
Moms – på beløbet 
Prisen sættes op til 1000 kr. incl. moms pr. 1. Jan 2018. 
2. Skab til rengøringsartikler – ønsker (2000) 
Skab til håndklæder – ønskes 
3. Kaffemaskine Poul (ca. 1000 kr.)  
 
(Rødt tal markerer prioriteringer) 
 
Ønske om flagstang med Vindex og vindpose i toppen.  
Jørgen undersøger pris og muligheder med at søge ”Flagfond”. 
 
Ønske om krabbebane,  Søren ser til at den bliver produceret og er klar til sommeren. 
Til sommer sætter vi vandkikkert ud med kæde. 
 
 

5. Orientering fra udvalg – herunder update vedr. økonomi 
Pladser: Vedr. plads ved Boris,-plads er nedlagt og ryddes pr 31.12.17. 
 
Når regnskabsvurderingen er gennemgået vurderes hvorvidt der er mulighed for 
anskaffelser i den prioriterede række. 
LS mailer vedr. dette. 
 
1. Behandling af pæle, Combiflex. Omkostning er pr. pæl. 
 Forslag om at starte med 24 pæle og en omkostning på 5.000   
 
4. El på jollebro. Prisoverlag?  
 
Drøftelse af spørgsmål vedr. joller og anvendelse af pladser. Der samles op vedr. en række 
problemstillinger i forbindelse med ny sæson. 
 
Forslag – at der udsendes nye kontrakter i forbindelse med sæsonskiftet/ny opkrævning. 
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Her repeteres regler og krav om ansvarsforsikring.  
 
Gennemgang af sponsorer og sponsorskilte. Knud-Peder opdaterer skilteparken. 
Ønske om specialværktøj til vanddæksel. Omkostning 1200. - 
 

6. Dato for næste møde. Tirsdag den 7. Nov kl. 18.00 – afholdes ved behov. 
 

7. Evt.  
intet. 
 

 

 

 
 

 

 


